



公司简介 Company Profile

邢台保诺机械制造有限公司是一家集研发、生产、销售与服务于一体的现代化工程机械制造企业，坐落于河北省邢台市，依托京津冀协同发展的区位优势与雄厚的工业基础，公司自成立以来始终秉持“品质铸就信赖，创新引领未来”的经营理念，致力于为全球建筑施工、基础设施建设及工业制造领域提供高效、稳定、智能的机械设备解决方案。公司主营产品涵盖混凝土输送泵、砂浆喷涂机、石膏喷涂机、冲剪机等系列工程装备，广泛应用于房屋建筑、市政工程、隧道桥梁、装饰装修及金属加工等多个行业，产品远销全国多个省市，并逐步拓展海外市场。

公司严格执行ISO9001质量管理体系标准，从原材料采购、零部件加工到整机装配均实行全过程质量监控。关键部件选用国际知名品牌，确保设备长期运行的稳定性与耐久性。公司设有专业化检测中心与试运行平台，确保性能达标。

面向未来，邢台保诺机械制造有限公司将以“打造国际一流的工程装备民族品牌”为使命，坚持“客户至上、技术领先、诚信经营、合作共赢”的价值观，不断拓展产品应用边界，提升全球服务能力。公司诚邀海内外合作伙伴携手共进，共同推动建筑工业化与智能化发展，为全球基础设施建设贡献“保诺力量”

Xingtai Baonuo Machinery Manufacturing Co., Ltd. is a modern engineering machinery manufacturing enterprise that integrates research and development, production, sales, and service. Located in Xingtai City, Hebei Province, the company relies on the geographical advantages of coordinated development in the Beijing Tianjin Hebei region and a strong industrial foundation. Since its establishment, the company has always adhered to the business philosophy of "quality builds trust, innovation leads the future", and is committed to providing efficient, stable, and intelligent mechanical equipment solutions for the global construction, infrastructure construction, and industrial manufacturing fields. The company's main products cover a series of engineering equipment such as concrete conveying pumps, mortar spraying machines, gypsum spraying machines, and punching and shearing machines, which are widely used in various industries such as housing construction, municipal engineering, tunnel and bridge construction, decoration and metal processing. The products are exported to multiple provinces and cities across the country and gradually expanding overseas markets.

The company strictly implements the ISO9001 quality management system standard, and implements full process quality monitoring from raw material procurement, component processing to complete machine assembly. The key components are selected from internationally renowned brands to ensure the stability and durability of the equipment during long-term operation. The company has a specialized testing center and a trial operation platform to ensure that the performance meets the standards.

Looking towards the future, Xingtai Baonuo Machinery Manufacturing Co., Ltd. will take "building an international first-class national brand of engineering equipment" as its mission, adhere to the values of "customer first, technological leadership, honest operation, and win-win cooperation", continuously expand the application boundaries of its products, and enhance its global service capabilities. The company cordially invites partners at home and abroad to work together to promote the development of construction industrialization and intelligence, and contribute the "Baonuo Power" to global infrastructure construction

邢台保诺机械制造有限公司

Xingtai Baonuo Machinery Manufacturing Co., Ltd



混凝土输送泵

Concrete pump

公司生产的混凝土输送泵采用高强度合金材料与先进液压系统设计，具备输送压力高、流量稳定、泵送连续性强等优点。产品涵盖拖式、车载式及臂架式等多种型号，可满足不同工况需求。配备智能电控系统，实现远程监控、故障自诊断与节能运行，显著提升施工效率与安全性。

The concrete conveying pump produced by the company adopts high-strength alloy materials and advanced hydraulic system design, which has the advantages of high conveying pressure, stable flow rate, and strong pumping continuity. The products cover various models such as trailer, vehicle mounted, and boom mounted, which can meet the needs of different working conditions. Equipped with an intelligent electronic control system, remote monitoring, fault self diagnosis, and energy-saving operation can be achieved, significantly improving construction efficiency and safety.

针对现代建筑装饰工程对效率与质量的双重需求，保诺机械研发的砂浆喷涂机具备大功率输送、雾化均匀、操作灵活等特点。设备支持干混砂浆与湿拌砂浆多种材料，适用于内外墙抹灰、保温层施工、隧道衬砌等场景，大幅降低人工成本，提升施工平整度与附着力。

In response to the dual demands of efficiency and quality in modern architectural decoration engineering, the mortar spraying machine developed by Baonuo Machinery has the characteristics of high-power conveying, uniform atomization, and flexible operation. The equipment supports a variety of materials, including dry mixed mortar and wet mixed mortar, and is suitable for interior and exterior wall plastering, insulation layer construction, tunnel lining, and other scenarios. It significantly reduces labor costs and improves construction smoothness and adhesion.



砂浆喷涂机

mortar spraying machine



石膏喷涂机

Plaster spraying machine

专为轻质抹灰与室内精装修设计，石膏喷涂机采用精密计量系统与低速高压雾化技术，确保石膏浆料喷涂细腻、附着牢固，有效避免空鼓、开裂等通病。设备集成自动清洗功能，维护便捷，是现代装配式建筑与精装修工程的理想选择。

Specially designed for lightweight plastering and interior decoration, the gypsum spraying machine adopts a precision metering system and low-speed high-pressure atomization technology to ensure that the gypsum slurry is sprayed finely and firmly, effectively avoiding common problems such as hollowing and cracking. The device integrates automatic cleaning function and is easy to maintain, making it an ideal choice for modern prefabricated buildings and fine decoration projects.

面向金属加工与钢结构制造领域，公司推出的冲剪机融合机械、液压与数控技术，具备高精度冲孔、切边、剪断一体化功能。设备采用PLC编程控制，支持多模式作业切换，适用于角钢、槽钢、钢板等多种型材加工，广泛应用于电力塔架、交通设施、建筑构件生产等场景。

Facing the fields of metal processing and steel structure manufacturing, the company has launched a punching and shearing machine that integrates mechanical, hydraulic, and numerical control technologies, with high-precision punching, edge cutting, and shearing functions. The equipment adopts PLC programming control and supports multi-mode operation switching. It is suitable for processing various profiles such as angle steel, channel steel, steel plate, etc. It is widely used in scenarios such as power tower, transportation facilities, and building component production.



冲剪机

punching and shearing machine